
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2022/23, která se konala 15.2 

2023 v Brandýse  

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr, Mgr. T.Masár, 

Bc.Lucie Vetorová 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. RT – zpráva o činnosti, další možnosti rozvoje basketbalu v kraji 

3.  Finanční záležitosti – nový účet, podmínky, hospodaření v roce 2023, navržené podmínky, 

dotační tituly pro kluby, příspěvek pro účastníky MČR, podaná žádost KÚ - informace 

4. Informace ke školení trenérů, které proběhlo v Brandýse 8.2.2023. Přijetí opatření 

k minimalizaci problémů v budoucnu. 

5. Soutěže- připomínky, průběh, kvalifikace, dokumenty k Final 4, zpráva STK 

6. Kemp U14, trenéři 

7. Informace z Vv, příprava VH ČAMB, příprava schůze obnoveného ČABT 

8. Různé 

 

Ad 1.  

Kontrola proběhla, úkoly splněny 

 

Ad 2. 

Výbor vzal na vědomí zprávu OT k činnosti za minulý měsíc a schválil proplacení platby za 

měsíc 1/2023 dle smlouvy. T. Masár předložil zprávu o konání kempu U11 v Benešově. Kempu 

se zúčastnilo 44 dívek a 7 chlapců. Oblastního trenéra doplnily trenérky z Kladna a Benešova. 

Výbor děkuje klubu BC Benešov za poskytnutí haly a pomoc při organizaci kempu. Zároveň 

Výbor schválil náklady na kemp ve výši 12 859 Kč. 

Další kemp se bude konat 26.3. pro U12. Pozvánky budou rozeslány na kluby s uzávěrkou do 

12.3. 

Kemp pro U13 organizuje ČBF, bude se konat 28.2. s trenéry M.Moulisovou, D.Machačem a 

O.Hodačem. 

 

AD 3. 

 

Ekonomika –  

- Výbor byl informován o zřízení nového spořícího účtu. Do konce sezóny se však pro 

kluby nebude nic měnit. Změna pro platby bude platná až pro další sezónu. 



 

- Výbor byl seznámen s pravidly uzavírání DPP a DPČ pro letošní rok, jak bylo navrženo 

po konzultaci s ekonomickým oddělením ČBF. 

- Výbor projednal a schválil vypsání dotačních titulů pro kluby v naší oblasti. Text výzvy 

spolu s pravidly bude vyvěšen na stránkách oblasti v sekci „Finanční dotace pro kluby“ 

- Výbor projednal a schválil podporu pro kluby, jejichž týmy se probojují v kategoriích 

U11 – U15 na MČR. Podpora bude ve stejné výši jako v minulém roce – 10 000,-Kč. 

- Výbor byl informován o podání daňového přiznání (srážková a zálohová daň) 

Ad 4. 

 

- Výbor projednal organizaci školení, které proběhlo 8.2.2023 v Brandýse a vyjádřil 

politování nad tím, že hlavní organizátor neinformoval včas o nepřítomnosti druhého 

školitele, aby mohla být zajištěna náhrada. Pro příště již bude garantovat průběh školení 

výhradně Výbor ve spolupráci s MK ČBF. 

- Pokud účastníci nedokončené akce přijedou na další školení, budou platit 50% poplatku. 

- Konání dalšího školení bylo schváleno a komunikací s trenéry pověřen T.Masár 

 

Ad 5. 

 

Byla předložena zpráva STK o průběhu soutěží. Nejvíce řešené problémy –  

- Chlad v halách 

- Delegace rozhodčích (T.Benda upozornil na to, pokud se kluby v jednom městě 

nedomluví na časech utkání tak, aby rozhodčí měli možnost přejet, není možné jim 

plnohodnotnou delegaci zajistit. 

- Byla podána informace o průběhu kvalifikací a již jistých postupujících 

- V kat. U13B Výbor rozhodl o sehrání jediného závěrečného utkání, které rozhodne o 

přeborníkovi kraje. Zápas se bude konat na neutrální půdě v Poděbradech. Termín určí 

STK a sdělí oběma soupeřům. 

- Kladné ohlasy jsou na NRL U14 a proto STK doporučuje tuto soutěž vypsat znovu, 

ovšem s dřívějším termínem přihlášek, aby se při nenaplnění soutěží mohl tým přihlásit 

ještě do celostátní ligy 

- STK informovala o chybách v zápisech, špatném vyplnění a zvyšujícím se množství 

těchto případů. Bude řešeno s rozhodčími a při opakování i pokutováno. 

Ad 6. 

 

- Při spolupráci s KMD bude pořádána druhá část kempů U14, zatím se stávajícími 

trenéry. Jmenování pro další sezónu bude řešeno v létě. 

 

 

 

Ad 7. 

 



 

- P.Čeněk informoval o jednání VV ČBF, jednání o LOHDM, nových tech,zápisech, 

bojkotu ruských sportovců aj. 

- Dále informoval o snaze vzkřísit ČABT a trenérskou organizaci. První trenérské setkání 

se bude konat 23.2. v hale Dukla v Pardubicích. Trenéři budou mít možnost po ukončení 

setkání shlédnout reprezentační zápas kvalifikace mužů Česko – Francie. 

Ad 8. 

 

Různé –  

- T.Benda upozornil na povinnost klubů hlásit zrušení utkání i rozhodčím. 

- Výbor schválil konání VH STC CBF dne 29.5.2023 

- Zpráva DOK - DOK zatím neobdržel žádný podnět k řešení, v současnosti plně 

spolupracuje s V ČBF a monitoruje situaci v kraji. Byla zahájena komunikace s DOK 

ČBF ohledně nastavení kompetencí a pravomocí v rámci kraje, zatím bez odezvy (DOK 

ČBF zatím nemá nastavena pravidla, která by krajský DOK mohl převzít a uplatňovat). 

Předseda stč. DOK bude dále monitorovat situaci a v případě posunu bude V ČBF 

informovat.  

 

Další schůze se bude konat 15.3.2023 v Brandýse od 17,00. 

 

        Zapsala B.Žánová 


